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Zápisnica 
 

z konferencie UOO STU konanej dňa 2.2.2023 na  

Fakulte elektrotechniky a informatiky STU v Bratislave 
 

Prítomní: Podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Hostia: 

Ing. Pavel Ondek – predseda OZ PŠaV 

doc. Ing. Miroslav Habán, PhD. – predseda združenia VŠ a PRO 

Ing. Božena Baďanská - samostatná referentka združenia VŠ a PRO 

Dr. h. c., prof.h.c., prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík – rektor STU 

prof. Ing. Vladimír Kutiš, PhD. - dekan FEI STU 

doc. Ing. Jozef Bílik, PhD.- predseda ZR MTF STU 
 
Program: 

1. Otvorenie, privítanie hostí  

2. Schválenie programu konferencie, voľba pracovného predsedníctva, mandátovej komisie a 

návrhovej komisie 

3. Odovzdanie ocenení Z-VŠaPRO odborárom STU v Bratislave 

4. Správa o plnení rozhodnutí minulej konferencie UOO STU a o činnosti výboru UOO STU 

za rok 2022. Programové ciele UOO STU na rok 2023 

5. Správa o hospodárení výboru UOO STU za rok 2022 a návrh rozpočtu na rok 2023 

6. Správa revíznej komisie UOO STU za rok 2022 

7. Diskusia k predloženým materiálom 

8. Správa mandátovej komisie 

9. Vystúpenie hostí 

10. Rôzne 

11. Návrh a schválenie rozhodnutí 

12. Záver 
 
 
1. Otvorenie, privítanie hostí 

Konferenciu viedol doc. J. Kardoš, predseda výboru ZOO pri FEI, ktorý v úvode privítal 

prítomných hostí a delegátov. Slovo odovzdal novozvolenému dekanovi FEI prof. Ing. Vladimírovi 

Kutišovi, PhD., ktorý sa poďakoval za pozvanie a privítal na pôde fakulty delegátov a hostí 

konferencie. Vyzdvihol pozitívnu spoluprácu a komunikáciu vedenia fakulty s odbormi, 

odborárom zaželal úspešné jednanie a spoluprácu s vyššími orgánmi. 

 

 

2. Schválenie programu konferencie, mandátovej komisie a návrhovej komisie 

J. Kardoš predniesol návrh programu konferencie a návrhy pracovných komisií. Delegáti dostali 

návrh programu konferencie vopred v elektronickej a písomnej podobe. 

 

Program konferencie bol prítomnými delegátmi jednomyseľne schválený. 
Pracovné komisie boli jednomyseľne schválené podľa predloženého návrhu nasledovne: 
 

Pracovné predsedníctvo - A. Ujhelyiová, M. Štujber, J. Kardoš 
Predsednícky stôl – P. Ondek, M. Habán, O. Moravčík, A. Ujhelyiová, V. Kutiš, J. Kardoš 
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Predsedajúci – J. Kardoš 

Mandátová komisia – A. Červeňan, K. Minarovičová, I. Bélai 
Návrhová komisia – P. Nahálka, I. Součková, D. Berkeš 
Zapisovateľ – M. Florovič 

 
 

3. Odovzdanie ocenení Z-VŠaPRO odborárom STU v Bratislave 

Odborový zväz pracovníkov školstva a vedy na Slovensku, Združenie vysokých škôl a priamo 

riadených organizácií udelil Ďakovné listy za dlhoročnú aktívnu prácu v prospech odborovej 

organizácie Ing. Ladislavovi Staruchovi, PhD. (FCHPT) a Ing. Jánovi Halgošovi, PhD. (FEI). 

(viď príloha č. 1); 
 
 
4. Správa o plnení rozhodnutí minulej konferencie UOO STU a o činnosti výboru UOO STU 

za rok 2022. Programové ciele UOO STU na rok 2023 

Správu o plnení rozhodnutí minulej konferencie UOO STU preložila predsedníčka výboru UOO A. 

Ujhelyiová. Zhodnotila činnosť Univerzitnej odborovej organizácie STU v období od minuloročnej 

konferencie, vyzdvihla dosiahnuté výsledky (viď príloha č.2). Predstavila návrh programových 

cieľov UOO STU na rok 2023 (viď príloha č. 3). 
 
 
5. Správa o hospodárení výboru UOO za rok 2022 a návrh rozpočtu na rok 2023 

Hospodárka UOO STU N. Hrašková pripravila a predniesla správu o hospodárení za rok 2022, ako 

aj návrh rozpočtu na rok 2023. 
 
 
6. Správa revíznej komisie UOO za rok 2022 

Predsedníčka revíznej komisie I. Čačková a členka revíznej komisie UOO STU V. Slivková 

vypracovali správu za rok 2022. Výsledkom kontroly konanej 31.1.2023 je, že všetky príslušné 

záznamy a dokumenty sú v súlade s predkladanou správou o hospodárení. 
 
 
7. Diskusia k predloženým materiálom 

K predloženým príspevkom a materiálom neboli vznesené žiadne pripomienky. 
 
 
8. Správa mandátovej komisie UOO 

Správu mandátovej komisie predniesol I. Bélai. V správe konštatoval, že na konferencii UOO STU 

bolo prítomných 37 zo 42 delegátov, čo je 88,1 % účasť. Na konferencií sa zúčastnilo 7 hostí. 

Konferencia bola uznášania schopná. 
 
 
9. Vystúpenie hostí 

9.1. Rektor STU prof. O. Moravčík vo svojom príspevku pozdravil delegátov konferencie. 

Vyzdvihol spoluprácu vedenia STU s odborovou organizáciou a zvyšovanie sociálnych benefitov 

pre zamestnancov, ako aj ich uplatnenie najmä pre mladých zamestnancov. 

 

9.2. Prvým príspevkom do diskusie bolo vystúpenie predsedu OZ PŠaV P. Ondeka. Prijatie 

zástupcov odborov predsedom vlády i ministrom financií napomohlo čiastočnému navýšeniu 

platových taríf, avšak je plánované navýšenie v krokoch 7 a 10% pre nepedagogických a 10 a 

12% pre pedagogických zamestnancov VŠ. Kolektívnemu vyjednávaniu dosť napomohlo 

protestné zhromaždenie organizované 15.6.2022 napriek nespolupráci niektorých nevýrobných 

odborových zväzov. V septembri 2022 bol vyplatený jednorazový príspevok 500 Eur. Nakoľko 
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reťazenie pracovných zmlúv je už neúnosné, po konzultáciách s odborárskymi právnikmi bol 

zaslaný podnet na Ústavný súd SR ako aj na Európsky súd pre ľudské práva.  Informoval 

o náraste schodku v štátnom rozpočte na rok 2023 na 8,35 mld. Eur a nepostačujúcej rezerve na 

kompenzáciu energií pre školstvo, ktoré by malo dostať z celkovej rezervy vlády v objeme 3,4 

mld. Eur 0,9 mld. Eur (už v tomto období sa predpokladá s poklesom na 0,7 mld. Eur). 

 

9.3. Ďalším príspevkom do diskusie bolo vystúpenie predsedu Združenia vysokých škôl a priamo 

riadených organizácií a podpredsedu OZ PŠaV M. Habána, ktorý pozdravil delegátov 

konferencie, predniesol program a ciele ZVŠaPRO na rok 2023, vyzdvihol dôležitosť získavania 

nových členov a prácu mladých v odboroch. Aktuality zväzu už sú distribuované výlučne na webe, 

každé číslo bude vytlačené v papierovej podobe len v päťdesiatich exemplároch. Spomenul stále 

vylepšovanie členskej zóny na webovej stránke OZ PŠaV, ako aj informovanie o aktivitách zväzu 

a výhodných rekreačných pobytoch v odborárskych zariadeniach Čingov v Slovenskom raji, 

Crocus vo Vysokých Tatrách a v Klube školstva a vedy v Brne. OZ PŠaV zabezpečuje pre svojich 

členov naďalej systém bezúročných pôžičiek do 3000 Eur ako aj podporný fond, ktorý umožňuje 

vyplatiť jednorazovo 300 Eur v hmotnej núdzi, možné je výhodne získať a používať kartu 

MultiSport. Boli spomenuté medzinárodné aktivity zväzu a združenia, organizuje sa detský letný 

tábor s príspevkom OZPŠaV, ako aj lyžiarske preteky o pohár predsedu OZPŠaV. OZ PŠaV 

poskytuje právne služby a informácie svojim členom. Bolo vytvorené nové logo za účelom 

efektívnejšej propagácie odborov. Kolektívna zmluva vyššieho stupňa platí do 31.8.2024. 

 

10. Rôzne 

Vrámci všeobecnej diskusie odzneli podnetné poznámky. Udržiavací poplatok bol zjazdom 

OZPŠaV zvýšený na 6 Eur za rok. Z diskusie vyplynula úloha pripraviť grafický template pre 

propagáciu odborov s uvedením benefitov pre všetkých zamestnancov nad rámec KZVS. 

Zamestnanci neorganizovaní v odborovej organizácii by si mali uvedomiť, že mnohé sociálne 

vymoženosti tu majú najmä vďaka odborom a kolektívnemu vyjednávaniu, za ktoré si v mnohých 

iných krajinách nečlenovia odborových organizácií musia zaplatiť. Poplatok za vyjednávanie je 

vyšší ako ročný členské v odborovej organizácii. Taktiež sa diskutovalo o problematike reťazenia 

pracovných pomerov, ktorá je vypuklá najmä pre mladých zamestnancov, ale začína byť 

problémom aj pre zamestnancov pred dôchodkom. 
 
 
11. Návrh rozhodnutí 

P. Nahálka v mene návrhovej komisie predložil návrh rozhodnutí konferencie UOO STU. 

Konferencia tieto uznesenia jednomyseľne schválila (viď. príloha č. 4). 

 

 

12. Záver 

Predsedníčka UOO STU A. Ujhelyiová poďakovala delegátom a  h o s ť o m  za príspevky do 

diskusie a  V e d e n i u  S T U  z a  s p o l u p r á c u . Predsedajúci J. Kardoš konferenciu UOO 

STU ukončil. 
 
 

 

 

Zapísal: M. Florovič      A. Ujhelyiová  

tajomník UOO STU               predsedníčka výboru UOO 
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Príloha č.1 

 

Ocenení členovia UOO STU v Bratislave diplomom ZVŠaPRO OZPŠaV na konferencii 

UOO STU dňa 02.02.2023 

 

 

1. FCHPT 

Ing. Ladislav Staruch, PhD. 

Za dlhoročnú prácu v prospech Fakultnej odborovej organizácie FCHPT, najmä v oblasti 

zvyšovania kvality stravovania a bezpečnosti a ochrany zdravia pri práci. 

 

2. FEI 

Ing. Ján Halgoš, PhD. 

Za dlhoročnú aktívnu prácu v odborovej organizácii ako úsekový dôverník a člen 

Fakultného výboru Základnej odborovej organizácie pri FEI STU a za angažovanie sa v 

oblasti bezpečnosti a ochrany zdravia pri práci. 
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Príloha č.2 

 

Správa o plnení rozhodnutí minulej konferencie UOO STU a o činnosti 

výboru UOO STU za rok 2022 

 

  Minulá konferencia UOO STU, ktorá sa konala 18.5.2022 za účasti viacerých z Vás, 

zhodnotila prechádzajúce obdobie, schválila Programové ciele a rozpočet UOO STU na rok 2022. 

Uložila výboru UOO STU zabezpečiť plnenie Programových cieľov na rok 2022. Predkladaná 

správa zahŕňa informácie o plnení Programových cieľov a o činnosti výboru UOO STU v roku 

2022. Je rozdelená na informácie výsledkov práce výboru UOO STU v rámci STU a v rámci 

pôsobenia v OZPŠaV v nadväznosti na univerzity na Slovensku. 

 

I. Plnenie Programových cieľov UOO STU v nadväznosti na STU 

 

Úloha č. 5 z Programových cieľov UOO STU na rok 2022 

Zaoberať sa členskou základňou odborovej organizácie s cieľom jej navýšenia a zároveň zvýšiť 

informovanosť o práci odborovej organizácie medzi zamestnancami STU. 

UOO STU pracovala v minulom roku v pôvodnom zložení. I naďalej ju tvorí 5 ZO: 

Odborové združenie zamestnancov FAD STU, Fakultná odborová organizácia FCHPT STU, 

Základná odborová organizácia pri FEI STU, Nezávislá odborová organizácia zamestnancov pri 

SvF STU a Fakultná odborová organizácia na SjF STU. Počet členov v jednotlivých ZO uvádzajú 

nižšie uvedené tabuľky spracované podľa štatistických hlásení k 30.9.2021 a 30.9.2022. 

 

 2021 2022 

PZ PČ 

% 

org. v 

ZO 

% org. 

v rámci 

UOO 

UP PZ PČ 

% 

org. v 

ZO 

% org. 

v rámci 

UOO 

UP 

FAD 180 27 15,0 12,8 0 176 26 14,77 12,9 0 

FCHPT 417 90 21,6 42,7 5 409 89 21,76 44,0 5 

FEI 434 50 11,5 23,7 0 439 48 10,39 23,8 0 

SvF 393 31 7,9 14,7 0 410 27 6,59 13,4 2 

SjF 188 13 6,9 6,2 0 182 12 6,59 5,9 0 

Spolu 1612 211 13,1  5 1616 202 12,5  7 

PZ – počet zamestnancov, PČ – počet členov ZO, UP – počet členov platiacich udržiavací ČP 
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UOO mala k 30.9.2021 211 členov z 1612 zamestnancov, čo je 13,1 % a k 30.9.2022 202 

členov z 1616 zamestnancov, čo je 12,5 % organizovanosť zo zamestnancov piatich fakúlt, na 

ktorých pracujú odborové organizácie. V roku 2022 v porovnaní s rokom 2021 došlo k poklesu 

členov UOO STU v počte 9 . Pokles počtu členov je spôsobený najmä odchodom starších 

pracovníkov do dôchodku. Príchod mladých členov stále nedostatočne nahrádza odchádzajúcich. 

Počet členov platiacich udržiavací ČP stúpol na 7 v roku 2022 v porovnaní s rokom 2021. 

Programové ciele, ktoré boli schválené na konferencii UOO STU v roku 2021, zabezpečoval 

výbor UOO zložený z dvoch zástupcov z jednotlivých ZO. Na zasadnutia výboru sú tiež prizývaní 

aj dvaja predsedovia zamestnaneckých rád – FIIT a MTF. 

Zloženie výboru UOO STU v roku 2022 bolo nasledovné: 

FAD:  Pavel Nahálka, Alžbeta Sopirová 

FCHPT:  Dušan Berkeš, Anna Ujhelyiová, 

FEI:  Ján Kardoš, Martin Florovič 

SvF:  Miloslav Štujber, Katarína Minarovičová 

SjF:  Ingrid Součková, Andrej Červeňan. 

Funkciu hospodárky UOO STU vykonávala Nadežda Hrašková z Odborového združenia 

zamestnancov FAD STU a predsedníčku Revíznej komisie Iveta Čačková, PhD. z Fakultnej 

odborovej organizácie na SjF STU. 

Plnenie: 

- pokles počtu členov v roku 2022 v porovnaní s predchádzajúcimi rokmi, 

- vstup mladších kolegov do odborov – je potrebné zvýšiť našu aktivitu v tomto smere. 

 

Úloha č. 1 z Programových cieľov UOO STU na rok 2022 

Pripraviť a podpísať kolektívnu zmluvu na rok 2022. 

Plnenie: 

- 29.6.2022 bola podpísaná Kolektívna zmluva STU pre rok 2022 rektorom STU prof. O. 

Moravčíkom a predsedníčkou výboru UOO A. Ujhelyiovou a 26.9.2022 bol podpísaný Doplnok 

č. 1 ku KZ STU na rok 2022 

Celé znenie zmluvy bolo zverejnené na webovej stránke UOO STU a na stránkach 

fakultných odborových organizácií. 
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V kolektívnej zmluve sú už dlhodobo zakomponované zaujímavé benefity pre zamestnancov 

STU, ktoré ostali v nezmenenej forme. Zároveň sa podarilo vyjednať ďalší benefit a to príspevok na 

zdravotnú pomôcku zamestnancom. Zmenila sa aj výška príspevku zamestnávateľa (2,80 eur), ako 

aj výška príspevku na stravovanie zo sociálneho fondu (0,75 eur). Celková suma finančného 

príspevku na stravovanie pre všetky prípady poskytovania je v sume 3,55 eur. 

V Doplnku č. 1 bol doplnený ďalší benefit pre zamestnancov STU a to Multisport karta, kde 

zamestnávateľ prispieva zamestnancovi minimálne 5 Eur mesačne. Na niektorých fakultách je to 

v ich Špecifických doplnkoch dohodnuté vo vyššej sume. Zároveň na základe legislatívneho 

zvýšenia stravného počas pracovnej cesty bol zvýšený aj príspevok zamestnávateľa na stravovanie 

vo výške 3,00 Eur z rozpočtu a na 0,80 Eur zo Sociálneho fondu. Hodnota gastrolístkov ostala na 

rovnakej úrovni 4,80 Eur. 

Na príprave návrhov KZ, ich prerokovávaní a Doplnku č. 1 sa zúčastnili všetci členovia 

výboru UOO ako aj predsedovia zamestnaneckých rád MTF A FIIT. Predložené návrhy KZ boli 

pripomienkované vedením STU a jednotlivých súčastí STU – fakultami a univerzitnými 

pracoviskami. Preto by som sa chcela poďakovať všetkým, ktorí sa na príprave KZ ako i Doplnku č. 

1 pre rok 2022 akýmkoľvek spôsobom podieľali. 

Zároveň chcem informovať, že dňa 14.12.2022 bol predložený návrh KZ STU na rok 2023. 

V návrhu sme sa snažili zmeniť výpočet poskytovania príspevku zamestnávateľa na stravné 

z rozpočtu i zo sociálneho fondu vo forme percent zo stravného počas trvania pracovnej cesty 5-12 

h. Túto zmenu sme navrhli na základe toho, že v poslednom období sa stravné počas pracovných 

ciest legislatívne veľmi často mení a je potom potrebné vždy meniť aj hodnoty príspevkov v KZ, čo 

je dosť neoperatívne. Žiaľ musím konštatovať, že do dnešného dňa (a ani po ubezpečení kvestora, 

že sa tak stane do 27.1.2023) sme nedostali pripomienky k nášmu návrhu a preto sa teraz osobne 

obraciam na rektora o stanovenie termínu podpisu KZ STU na rok 2023 v predloženom znení. 

 

Úloha č. 2 z Programových cieľov UOO STU na rok 2022 

Sledovať dodržiavanie pracovnoprávnych predpisov a oprávnených požiadaviek zamestnancov 

STU. Presadzovať legislatívne úpravy v záujme zlepšenia spoločenského, sociálneho a materiálneho 

postavenia pracovníkov vysokých škôl. 

Plnenie: členovia výboru UOO i výborov ZOO  
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- sa podieľali na plnení záväzkov vyplývajúcich z legislatívnych zmien a ich transformácii do 

predpisov STU, 

- zároveň sa podieľali na plnení záväzkov vyplývajúcich z KZ STU, ktoré sa týkajú zamestnancov 

a ktoré si vyžadujú ich účasť pri riešení, 

- snažili sa svojimi radami, ako aj sprostredkovaním právnika OZPŠaV, pomôcť najmä členom 

odborov pri riešení ich pracovnoprávnych problémov, ak boli požiadaní členmi odborovej 

organizácie. 

 

Úloha č. 3 z Programových cieľov UOO STU na rok 2022 

Naďalej prehlbovať informovanosť členov UOO STU cez webovú stránku odborov UOO a jej 

súčastí. 

Úloha č. 4 z Programových cieľov UOO STU na rok 2022 

Upevňovať postavenie odborov na STU a jej súčastiach úzkou spoluprácou s výkonnými zložkami 

a akademickými orgánmi STU a jednotlivých fakúlt ako aj so zamestnaneckými radami FIIT STU, 

MTF STU a UP-ÚZ STU. 

Úloha č. 7: 

Počas rokovaní výboru UOO naďalej si vymieňať skúseností z práce ZO na jednotlivých súčastiach 

STU a spolupracovať pri riešení vzniknutých problémov. 

 

Plnenie: body týchto úloh sa členovia výboru UOO snažia napĺňať nasledovne: 

- zverejňovaním zápisníc zo zasadnutí výboru, všetkých materiálov z konania konferencie v roku 

2022, KZ STU, Doplnku KZ STU i Špecifických doplnkov a KZVS počas celého roka 2022 na 

webovej stránke odborov STU, 

- účasťou predsedov zamestnaneckých rád MTF a FIIT na zasadnutiach výboru UOO STU (MTF 

– Jozef Bílik, FIIT – Dominik Gozora), 

- účasťou predsedníčky výboru UOO STU na rokovaniach KR a pravidelným informovaním 

o výsledkoch z nich na zasadaniach V UOO STU, 

- prípravou kolektívnej zmluvy a doplnku ku KZ STU na rok 2022, 

- prerokovávaním a implementovaním výsledkov zasadnutí pléna a výboru združenia VŠaPRO a 

Rady OZPŠaV do práce UOO i ZOO. 
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Úloha č. 6 z Programových cieľov UOO STU na rok 2022 

Pri kontrole zamestnávateľa v starostlivosti o bezpečnosť a ochranu zdravia pri práci venovať 

zvýšenú pozornosť práci komisií BOZP a OPP na jednotlivých súčastiach STU. 

Plnenie: 

- na niektorých súčastiach STU existujú komisie BOZP a OPP, ktorých členmi sú aj naši členovia, 

- správu o BOZP a OPP STU vypracováva pán Ignác Chabroň, pracovník Oddelenia bezpečnosti 

práce a požiarnej ochrany rektorátu STU, na základe čiastkových správ z jednotlivých súčastí 

STU, 

- čiastkové správy však častokrát nie sú prerokovávané v komisiách BOZP a OPP alebo so 

zástupcami zamestnancov pred schválením vo vedení jednotlivých súčastí STU (§ 149 ods.1, bod 

e ZP). 

Plnenie tohto bodu programových cieľov UOO STU je už niekoľko rokov nedostatočné 

a nedarí sa nám nájsť zlepšenie v danej problematike. 

 

II. Plnenie Programových cieľov UOO STU v nadväznosti na OZPŠaV a univerzity Slovenska 

 

Úloha č. 8 z Programových cieľov UOO STU na rok 2022 

Komunikovať a vymieňať si skúseností s odborovými organizáciami na iných vysokých školách s 

cieľom zlepšiť prácu UOO STU. 

Úloha č. 9 z Programových cieľov UOO STU na rok 2022 

Zapájať sa do akcií organizovaných vyššími odborovými orgánmi a transformovať výsledky 

OZPŠaV a ZVŠaPRO do činnosti UOO a ZOO na STU. 

Úloha č. 10 z Programových cieľov UOO STU na rok 2022 

Pravidelne aktualizovať komplexnú databázu členov odborov na STU na webovej stránke OZPŠaV. 

Plnenie: 

- účasť na najväčšom proteste zamestnancov školstva organizovanom OZPŠaV dňa 15.6.2022, na 

ktorom bolo prijaté aj Vyhlásenie s našimi požiadavkami ohľadom zvýšenia platov, úpravy 
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platovej tabuľky nepedagogických pracovníkov a dofinancovanie zvýšených nákladov všetkých 

škôl a školských zariadení. Aj pri tejto príležitosti chcem poďakovať za osobnú účasť na tomto 

proteste rektorovi STU prof. Moravčíkovi. Výsledkom tohto protestu bola valorizácia platov 

v oblasti školstva na všetkých úrovniach, ktorá je rozdelená do dvoch etáp od 1.1.2023 a od 

1.9.2023. 

- 26.-28. 10. 2022 sa M. Štujber, M. Florovič, A. Červeňan a A. Ujhelyiová zúčastnili na zasadnutí 

Pléna ZVŠaPRO v RZ Crocus v Kežmarských Žľaboch, 

- A. Ujhelyiová sa pravidelne zúčastňovala na zasadnutí (najmä online) výboru ZVŠaPRO a 

zasadnutí Rady OZPŠaV, 

- žiaľ je potrebné konštatovať, že neprejavili sme žiadnu iniciatívu zúčastniť sa akcií poriadaných 

OZPŠaV (napr. lyžiarske preteky, detský letný tábor). 

- tento bod ostáva i naďalej dôležitou úlohou aktualizácie a kontroly databázy za UOO STU. 

Je potrebné informovať širokú verejnosť členov ZOO v rámci UOO STU, že Rada OZPŠaV 

v štatúte zjazdu odsúhlasila nové logo OZPŠaV. 

 

Vážení hostia, vážení delegáti, záverom je možné konštatovať, že Univerzitná odborová 

organizácia STU v roku 2022 pracovala v stabilnom režime. Vďaka za to patrí všetkým členom 

výboru UOO STU, funkcionárom základných organizácií, mnohým radovým členom, pomocnej 

ruke vyšších odborových orgánov ako i vedenia STU. 

 

V Bratislave, 2.2.2023     doc. Ing. Anna Ujhelyiová, PhD. 

        predsedníčka výboru UOO STU 
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Príloha č. 3 

 

Programové ciele UOO STU na rok 2023 

 

1. Pripraviť a podpísať kolektívnu zmluvu na rok 2023. 

2. Sledovať dodržiavanie pracovnoprávnych predpisov a oprávnených požiadaviek 

zamestnancov STU. Presadzovať legislatívne úpravy v záujme zlepšenia spoločenského, 

sociálneho a materiálneho postavenia zamestnancov vysokých škôl. 

3. Naďalej prehlbovať informovanosť členov UOO STU cez webovú stránku odborov UOO a jej 

súčastí. 

4. Upevňovať postavenie odborov na STU a jej súčastiach úzkou spoluprácou s výkonnými 

zložkami a akademickými orgánmi STU a jednotlivých fakúlt, ako aj so zamestnaneckými 

radami FIIT STU, MTF STU a UP-ÚZ STU. 

5. Zaoberať sa členskou základňou odborovej organizácie s cieľom jej navýšenia a zároveň 

zvýšiť informovanosť o práci odborovej organizácie medzi zamestnancami STU. 

6. Pri kontrole zamestnávateľa v starostlivosti o bezpečnosť a ochranu zdravia pri práci venovať 

zvýšenú pozornosť práci komisií BOZP a OPP na jednotlivých súčastiach STU. 

7. Počas rokovaní výboru UOO naďalej si vymieňať skúseností z práce ZO na jednotlivých 

súčastiach STU a spolupracovať pri riešení vzniknutých problémov. 

8. Komunikovať a vymieňať si skúseností z práce odborových organizácií na iných vysokých 

školách s cieľom zlepšiť prácu UOO STU. 

9. Zapájať sa do akcií organizovaných vyššími odborovými orgánmi a transformovať výsledky 

OZPŠaV a ZVŠaPRO do činnosti UOO a ZOO na STU. 

10. Pravidelne aktualizovať komplexnú databázu členov odborov na STU na webovej stránke 

OZPŠaV. 
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Príloha č. 4 

 

Rozhodnutia z konferencie UOO STU konanej 2.2.2023, 13,00 hod. na 

FEI  STU v Bratislave 

 

Konferencia Univerzitnej odborovej organizácie STU v Bratislave 

a) BERIE NA VEDOMIE 

1. SPRÁVU MANDÁTOVEJ KOMISIE O ÚČASTI DELEGÁTOV NA KONFERENCII UOO STU 

2. SPRÁVU REVÍZNEJ KOMISIE UOO STU ZA ROK 2022 

3. DISKUSNÉ PRÍSPEVKY HOSTÍ A DELEGÁTOV KONFERENCIE MENOVITE: 

-  informáciu M. Habána o korekcii odvodovej politiky OZ 

- vysvetlenie krokov OZ vo vzťahu k reťazeniu pracovných pomerov od M. Habána a P. 

Ondeka 

- podnet na zlepšenie argumentácie pre vstup do odborov prostredníctvom vizualizovania 

motivačných podnetov 

- vysvetlenie M. Habána a P. Ondeka krokov OZ ku kolektívnemu vyjednávaniu, vrátane 

podnetov od delegátov smerujúcich k financovaniu tohto procesu nielen zamestnancami 

organizovanými v odborových organizáciách 

 

b) SCHVAĽUJE 

1. SPRÁVU O PLNENÍ ROZHODNUTÍ MINULEJ KONFERENCIE UOO STU A O ČINNOSTI VÝBORU UOO 

STU ZA ROK 2022 

2. PROGRAMOVÉ CIELE UOO NA ROK 2023 V PREDLOŽENOM ZNENÍ 

3. SPRÁVU O HOSPODÁRENÍ VÝBORU UOO STU ZA ROK 2022 A HODNOTENIE PLNENIA ROZPOČTU 

ZA ROK 2022 V PREDLOŽENOM ZNENÍ 

4. NÁVRH ROZPOČTU UOO STU NA ROK 2023 V PREDLOŽENOM ZNENÍ 

 

 

c) UKLADÁ VÝBORU UOO STU 

1. ZABEZPEČIŤ PLNENIE PROGRAMOVÝCH CIEĽOV UOO STU NA ROK 20203 

2. ZAOBERAŤ SA PRIPOMIENKAMI, KTORÉ VZIŠLI Z DISKUSIE DELEGÁTOV KONFERENCIE, NAJMÄ: 

- POMÔCŤ PRI HĽADANÍ RIEŠENIA PROBLEMATIKY KOLEKTÍVNEHO VYJEDNÁVANIA KZ VO 

VZŤAHU K NEČLENOM ODBOROVEJ ORGANIZÁCIE; 

- VYTVORIŤ GRAFICKÝ MATERIÁL S UVEDENÍM BENEFITOV PRE ZAMESTNANCOV STU NAD 

RÁMEC KZVS, KTORÉ JE VÝSLEDKOM KOLEKTÍVNEHO VYJEDNÁVANIA ODBOROVEJ 

ORGANIZÁCIE; 

- INFORMOVAŤ ČLENOV UOO O VÝSLEDKOCH RIEŠENIA PROBLÉMU REŤAZENIA PRACOVNÝCH 

POMEROV.  

 
 
 


